
If not using the enclosed base, we recommend installing the shower to a solid surface to insure  
stability and safety. 
When using tools, care must be taken not to scratch and/or damage chrome plating. We recommend  
using a cloth between wrench and shower parts to avoid scratching and/or damage. 

ASSEMBLING THE SHOWER
1.	 Select one threaded end of the extension pipe and wrap 2 

to 3 times with Teflon tape provided. Then thread shower 
head onto taped end of pipe. DO NOT OVERTIGHTEN. FIGURE 1

2.	 Tightly wrap remaining threaded end of extension pipe 
with Teflon tape 16 to 20 times. Carefully begin threading 
wrapped end of extension pipe into fitting on upper shower 
tube. Gently complete threading pipe into shower using 
final turn so shower head is pointing in a downward direc-
tion. NOTE: If extension pipe is stopped by end of threads in 
any other orientation, rotate pipe in a counter-clockwise 
direction until it is pointed downward. The extension pipe 
must point in a downward direction for proper operation. FIGURE 1 

3.	 Place and align shower upper tube on lower tube. NOTE: Knob and 
shower head need to face the same direction. Press the upper tube 
down into lower tube. FIGURE 2

4.	 Turn locking ring clockwise to securely connect upper tube to lower 
tube. FIGURE 2

5.	 Attach garden hose to inlet port of shower and water supply.  
NOTE: Be sure hose is placed safely to avoid any tripping hazards.  
 
NOTE: In case of leaks at the attachment points from step 1 or 2,  
remove extension pipe from fitting, wrap threading 3 to 4 times  
with Teflon tape and reattach. FIGURE 1

MOUNTING THE SHOWER: CONCRETE/MASONRY INSTALLATION ONLY
1.	 Choose a location for shower that receives the most direct sunlight.
2.	 Use the base plate/lower tube to mark the position of the mounting  

holes to be drilled into concrete/masonry for bolts.  Figure 3
3.	 Remove shower.  Drill ½” diameter holes, 1¾” deep, using the marks 

just created.
4.	 Insert Expansion Nuts into holes.  Place the bolt inside the expansion 

nut and TAP with a hammer to slightly expand the nut.
5.	 Remove Bolt and place the base plate/lower tube over the holes and 

secure to surface with bolts and washers provided.  NOTE: Base plate 
will appear loose until shower is fully secured to the surface.

MOUNTING THE SHOWER: USING BASE
1.	 Lay out the four corner sections to form a square with male and female connections lined 

up as shown below. Snap the four corner sections together by inserting the male connec-
tions into the female slots. FIGURE 4

2.	 Turn base upside-down and snap the side foot locks into the circle slots located towards 
the outer edges of each seam. FIGURE 5

3.	 Press the center nut covers into center holes indicated. FIGURE 6
4.	 Place shower on top of assembled base and line up the bolt holes on the shower’s mount-

ing flange with the bolt holes in the base. Insert and tighten the mounting bolts. FIGURE 7

NOTE: DO NOT PLACE BASE ON AN UNSTABLE OR UNEVEN SURFACE.

INSTRUCTIONS	 (ENGLISH)

FIGURE 3
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Assembly Stage 1:

Solar Shower Base Assembly Instructions
Assemble the 4 Base pieces by lining up the 1.
slots and the grooves on each of base corner 
pieces.
Install the base foot components.  There are 2.
4 corner feet, 4 NUT cover feet, and 4 side-
seam feet.
Place Solar Shower on top of base and 3.
tighten the 4 bolts.  The NUTS are press-fit 
inside each of the 4 base pieces.
Place the Solar Shower in a SUNNY 4.
Southwest area of your yard for maximum 
sunlight exposure.

Assembly Stage 3:

Final Assembly

Assembly Stage 2:
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Before you begin, please check to ensure you have all the parts. Read ALL the directions before beginning.

~ continued ~

SHOWER
1 - Lower Tube
1 - Upper Tube
1 - Shower Head
1 - Extension Pipe
4 - Bolts
4 - Washers
4 - Expansion Nuts
1 - Teflon Tape

BASE
2 - Female Corners
2 -Male Corners
4 - Center Nut Covers
4 - Side Foot Locks
4 - Mounting Bolts

TOOLS NEEDED
13/8” socket or adjustable wrench



LIMITED WARRANTY STATEMENT 
General Terms     This Limited Warranty applies to the product enclosed (“the Product”) distributed by Great American Duck Races, Inc., an Arizona corporation, doing business as Great American Marketing and Events (“GAME”), sold 
with this Limited Warranty Statement. This Limited Warranty is applicable in all countries.  •  GAME warrants that the Product you have purchased from GAME is free from defects in materials or workmanship under normal use during 
the warranty period. The warranty period starts on the date of purchase and continues for ninety (90) days. Your dated sales or delivery receipt, showing the date of purchase of the Product, is your proof of the purchase date.  •  During 
the warranty period, GAME will repair or replace any defective parts with new parts, or, at GAME’s discretion, used parts that meet or exceed performance specifications for new parts. All parts removed under this warranty become the 
property of GAME. The replacement part takes on the warranty status of the removed part or product.   •   This Limited Warranty does not apply to expendable parts. This Limited Warranty does not extend to any product from which the 
serial number has been removed or that has been damaged or rendered defective (a) as a result of accident, misuse, abuse or other external causes; (b) by operation outside the usage parameters stated in the Instruction Sheet that 
shipped with the Product; (c) by the use of parts not manufactured or sold by GAME; or (d) by modification or service by anyone other than GAME.

Limitation of Liability     GAME is not liable for any damages caused by the Product or the failure of the Product to perform, including any direct or indirect damages for personal injury, lost profits, lost savings, incidental damages, 
consequential damages, or any other pecuniary loss arising out of the use or inability to use the Product. GAME is not liable for any claim made by a third party or made by you for a third party.  •  This limitation applies whether  
damages are sought, or a claim made, under this Limited Warranty or as a tort claim (including negligence and strict product liability), a contract claim, or any other claim. This limitation cannot be waived or amended by any person. 
This limitation of liability will be effective even if you have advised GAME or an authorized representative of GAME of the possibility of any such damages. 

EXCEPT AS EXPRESSLY SET FORTH IN THIS LIMITED WARRANTY, GAME MAKES NO OTHER WARRANTIES, EXPRESS OR IMPLIED, INCLUDING ANY IMPLIED  
WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE. GAME EXPRESSLY DISCLAIMS ALL WARRANTIES NOT STATED IN THIS LIMITED 
WARRANTY. ANY IMPLIED WARRANTIES THAT MAY BE IMPOSED BY LAW ARE LIMITED TO THE TERMS OF THIS WORLDWIDE LIMITED WARRANTY STATEMENT.

To obtain warranty service, please call, write, or email us directly at the address shown below.

This warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from state to state.

Great American Merchandise & Events™
16444 N. 91st Street
Scottsdale, AZ 85260-1567 U.S.A.

tel:  888.382.5988; fax: 602.957.7665
email: products@game-group.com
www.game-group.com

© 2013 GAME   All rights reserved. 4376_R4A_IM_1L_GAM_112613

INITIAL SET UP OF THE SHOWER
1.	 Twist  shower knob to FULL ON HOT position. 
2.	 Turn on water supply to garden hose to fill shower. Shower will take about 2 minutes to fill. NOTE: Filling tube with valve in hot position 

ensures no air pockets are trapped in shower. This procedure is used for initial set up only. 
3.	 When water flows from shower head, turn shower knob off. Turning the shower off allows the water to begin heating.
4.	 Shower is ready to absorb sunlight and heat your water. NOTE: Depending on available sunlight and outside temperature, it may take 

up to 1 hour or longer to fully heat the water. Using the shower too soon will yield less heated water. A recently used shower (that has 
not been emptied) will take less time as it will have retained some hot water.

USING THE SHOWER

WARNING: WATER TEMPERATURE IN SHOWER MAY REACH OVER 130ºF (55ºC)! WE RECOMMEND OPENING KNOB IN THE MIDDLE POSITION BETWEEN HOT AND COLD, 
THEN SETTING TO DESIRED TEMPERATURE. ALWAYS START YOUR SHOWER COOL TO AVOID INJURY.

1.	 Simply twist the knob to its ON position and you are ready to enjoy your sun-warmed water! NOTE: The faucet connected to garden 
hose must be turned on for shower to run.

2.	 Turn off water supply to shower when done.

WARNING: IF SHOWER HAS NOT BEEN USED FOR MORE THAN THREE DAYS, WE RECOMMEND RUNNING THE SHOWER FOR 2 MINUTES TO REMOVE STAGNANT WATER. 
STAGNANT WATER IN WARM ENVIRONMENT CAN PROVIDE A GROWTH ENVIRONMENT FOR HAZARDOUS BACTERIA.

OFF SEASON DISASSEMBLY
1.	 Turn off and disconnect garden hose. 
2.	 Twist shower knob open and allow shower to drain (approximately 2 minutes). 
3.	 Turn locking ring COUNTERCLOCKWISE to unthread, and gently pull shower tubes apart. NOTE: Water may splash out. 
4.	 Unbolt shower lower tube and pour remaining water out of unit. 
5.	 Wipe down and store shower parts for next season.

DO NOT USE SALT OR OTHER ANTI-FREEZING METHODS. THIS WILL VOID THE PRODUCT WARRANTY. 

CARE AND MAINTENANCE
Wipe shower off after use.

WARNING: FOR YOUR SAFETY 
DO NOT use the solar shower with base in high wind conditions. Wind may cause the shower to become unstable and fall over hurting you, 
children or property. 
THIS IS NOT a recreational device. DO NOT climb on, hang from solar shower or stand on base. Use only as intended.
When not in use, store the solar shower in an area away from the play of children.

CAUTION: IMPORTANT SAFETY INFORMATION - KEEP SMALL PARTS, HARDWARE AND PLASTIC BAGS OUT OF THE REACH OF CHILDREN. 



Si vous n’utilisez pas la base ci-joint, nous vous recommandons d’installer la douche à une surface solide pour assurer  
la stabilité et la sécurité. 

En utilisant les outils, il faut veiller à ne pas rayer et / ou de chrome dommages placage. Nous vous recommandons  
d’utiliser un chiffon entre les parties clé et la douche pour éviter de rayer et / ou des dommages.

 

MONTAGE DE LA DOUCHE
1.	 Sélectionnez une extrémité filetée de la rallonge et envelopper 2 à 3 

fois avec du ruban Teflon. Ensuite, tête de douche fil sur l’extrémité du 
tuyau enregistrée. NE PAS TROP SERRER. FIGURE 1

2.	 Envelopper reste extrémité filetée du tuyau de rallonge avec du 
ruban téflon de 16 à 20 fois. Soigneusement commencer filetage fin 
enveloppé de rallonge dans le raccord sur le tube de douche supérieur. 
Doucement complète filetage des tuyaux dans une douche avec du 
dernier virage alors la tête de douche est orienté dans une direction 
vers le bas. 

	 NOTE: Si le tuyau d’extension est arrêté d’ici la fin de fils dans toute  
autre orientation, tourner pipe dans un sens anti-horaire jusqu’à ce 
qu’il soit orienté vers le bas. Le tuyau de sortie doit pointer dans une 
direction vers le bas pour un bon fonctionnement. FIGURE 1 

3.	 Place et aligner douche tube supérieur sur le tube inférieur.
	 NOTE: Poignée et tête de douche doivent faire face à la même direction.  

Appuyez sur le tube supérieur vers le bas dans le tube inférieur.
	 FIGURE 2
4.	 Tournez la bague de verrouillage vers la droite pour connecter en toute sécurité  

le tube supérieur à tube inférieur. FIGURE 2
5.	 Fixez le tuyau de jardin à l’entrée du port de l’approvisionnement en eau  

et de l’eau. 
NOTE: Soyez le tuyau est placé en toute sécurité pour éviter tout risque  
de trébucher.

 
NOTE: In case of leaks at the attachment points from step 1 or 2, remove extension 
pipe from fitting, wrap threading 3 to 4 times with Teflon tape and reattach. FIGURE 1

MONTAGE DE LA DOUCHE: INSTALLATION BÉTON ET LA MAÇONNERIE SEULEMENT
1.	 Choisissez un emplacement pour la douche qui reçoit la lumière du soleil le  

plus direct.
2.	 Utilisez la plaque de base / tube inférieur pour marquer la position des trous de 

fixation à percer dans le béton et la maçonnerie pour les boulons. Figure 3
3.	 Retirer douche. Drill trous de ½ po de diamètre, 1 ¾ po de profondeur, en utilisant 

les marques venez de créer.
4.	 Nuts expansion dans les trous. Placez le boulon intérieur de l’écrou d’expansion et  

de TAP avec un marteau pour élargir légèrement l’écrou.
5.	 Retirez le boulon et le lieu de la plaque de base / tube inférieur par dessus les 

trous et fixer à la surface avec des boulons et rondelles fournies.  
NOTE:  La plaque de base apparaîtra lâches jusqu’à ce que la douche est 
entièrement garanti à la surface.

MONTAGE DE LA DOUCHE: UTILISATION DE BASE
1.	 Posez les quatre sections de coin pour former un carré avec des connexions hommes et femmes alignés 

comme indiqué ci-dessous. Snap des quatre sections de coin ainsi que par l’insertion, les connexions mâle 
dans les fentes des femmes. FIGURE 4

2.	 Tournez la base à l’envers et enclencher les verrous de pied dans les fentes latérales cercle situé vers les 
bords extérieurs de chaque couture. FIGURE 5

3.	 Appuyez sur l’écrou centre couvre dans les trous centre indiqué. FIGURE 6
4.	 Place de douche au-dessus de la base assemblés et alignez les trous de boulons sur la bride de montage de 

la douche avec les trous de boulon dans la base. Insérer et serrer les boulons de fixation.FIGURE 7

NOTE: NE FONDEZ PAS LIEU SUR UNE SURFACE INSTABLE OU INÉGALE.

INSTRUCTIONS	 (FRANCAIS)

FIGURE 3
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Assembly Stage 1:

Solar Shower Base Assembly Instructions
Assemble the 4 Base pieces by lining up the 1.
slots and the grooves on each of base corner 
pieces.
Install the base foot components.  There are 2.
4 corner feet, 4 NUT cover feet, and 4 side-
seam feet.
Place Solar Shower on top of base and 3.
tighten the 4 bolts.  The NUTS are press-fit 
inside each of the 4 base pieces.
Place the Solar Shower in a SUNNY 4.
Southwest area of your yard for maximum 
sunlight exposure.

Assembly Stage 3:

Final Assembly

Assembly Stage 2:
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Figure 5 Figure 6 Figure 7Figure 4

Avant de commencer, s’il vous plaît vérifier que vous avez toutes les pièces. Lire toutes les directions avant de commencer.

~ continuer ~

DOUCHE
1 - tube inférieur
1 - Supérieure du tube
1 - Tête de douche
1 - Tuyau de rallonge
4 - Boulons
4 - Rondelles
4 - Écrous expansion
1 - Du ruban de Téflon

BASE
2 - coins de femmes
2 - coins de hommes
4 - Nut centre couvre
4 - sur pieds serrures
4 - Boulons de montage

OUTILS NÉCESSAIRES
13/8” douille ou une clé à molette



Déclaration de garantie limitée

Dispositions générales    La présente Déclaration de garantie limitée s’applique à la vente du produit inclus (“le Produit “) dont elle fait partie intégrante et qui est distribué par Great American Duck Races, Inc., une société sise 
en Arizona faisant affaires sous le nom de Great American Marketing and Events (“GAME”). Cette garantie limitée s’applique dans tous les pays.   •   GAME garantit que le Produit que vous avez acheté auprès de GAME est exempt de 
tout défaut ou vice de fabrication dans des conditions d’utilisation normale pour toute la période couverte par la garantie. La durée de la garantie court de la date d’achat et a la durée 90 jours. La facture de vente ou le bordereau de 
livraison justifie de la date d’achat du Produit.    •   Au cours de la période de garantie, GAME s’engage à réparer les pièces défectueuses ou à les remplacer par des pièces neuves, ou bien, à la discrétion de GAME, à fournir des pièces 
usagées qui satisfont ou excèdent les spécifications de rendement originales. Toutes les pièces enlevées au cours de la période de garantie deviennent la propriété de GAME. La pièce de rechange est garantie pour le reste de la période 
de garantie applicable à la pièce ou au produit remplacé.    •   La présente garantie limitée ne s’applique pas aux pièces non réutilisables. Elle ne s’applique pas non plus au produit dont le numéro de série a été enlevé ou qui a été en-
dommagé ou rendu défectueux (a) à la suite d’un accident, d’un usage inadéquat ou abusif ou d’autres causes extérieures; (b) par une opération excédant les paramètres énoncés dans la Feuille d’instruction accompagnant le Produit; 
(c) par l’emploi de pièces non fabriquées ou vendues par GAME; ou (d) à la suite des modifications apportées ou des services rendus par d’autres intervenants que GAME.

Limitation de responsabilité     GAME n’est pas responsable des dommages causés par le Produit ou la défaillance de ce dernier, y compris les dommages directs ou indirects consécutifs à des blessures corporelles, perte de bénéfices 
ou d’économies, pertes et dommages accessoires et indirects ou toute autre perte pécuniaire résultant de l’emploi ou de l’incapacité d’utiliser le Produit. GAME n’est responsable d’aucune réclamation faite par un tiers ou par vous pour 
le compte d’un tiers.   •   Cette limitation s’applique, peu importe que les dommages soient réclamés ou la réclamation faite en vertu de la présente garantie limitée ou en responsabilité civile délictuelle (y compris la négligence et la 
responsabilité du produit stricte), règlement de différends contractuels ou toute autre réclamation. Cette limitation ne peut être suspendue ou amendée par personne. Cette limitation de responsabilité prend effet même si vous avez 
informé GAME ou un représentant autorisé de GAME sur la possibilité de tels dommages. 
SAUF CE QUI EST EXPRESSÉMENT CONVENU AUX TERMES DE LA PRÉSENTE DÉCLARATION DE GARANTIE LIMITÉE, GAME NE DONNE AUCUNE GARANTIE DE SORTE, EXPRESSE OU TACITE, Y COMPRIS 
TOUTES AUTRES GARANTIES IMPLICITES RELATIVES À LA VALEUR MARCHANDE ET À LA CONFORMITÉ À UN USAGE PARTICULIER. GAME DÉCLINE EXPLICITEMENT TOUTES GARANTIES NON ÉNONCÉES  
DANS LA PRÉSENTE DÉCLARATION. LES GARANTIES IMPLICITES POUVANT ÊTRE PRESCRITES PAR LA LOI SONT LIMITÉES AUX TERMES DE LA PRÉSENTE DÉCLARATION DE GARANTIE LIMITÉE DANS TOUS  
LES PAYS DU MONDE. 
Pour une réparation sous garantie, veuillez nous joindre par téléphone, courrier ou courriel à l’adresse indiquée ci-dessous.
Notre garantie couvre certains droits. Il se peut que d’autres droits existent selon la province où vous habitez.

Great American Merchandise & Events™
16444 N. 91st Street
Scottsdale, AZ 85260-1567 U.S.A.

tel:  888.382.5988; fax: 602.957.7665
email: products@game-group.com
www.game-group.com

© 2013 GAME   Tous droits réservés. 4376_R3A_IM_1L_CAN_011314

INITIALE DE LA DOUCHE
1.	 Tournez et retirez pommeau de douche à Complet sur position à chaud. 
2.	 Tournez sur l’approvisionnement en eau au tuyau d’arrosage pour remplir douche. Douche faudra environ 2 minutes à remplir.
	 NOTE:Tuyau de remplissage avec soupape en position chaud assure pas de poches d’air emprisonnées dans la douche. Cette procédure est utilisée pour 

l’installation initiale seulement. 
3.	 Quand l’eau coule de la tête de douche, tournez la poignée de douche off. S’agissant de la douche permet de l’eau pour commencer à chauffer.
4.	 Douche est prête à absorber la lumière du soleil et la chaleur de votre eau. NOTE: Selon la lumière du soleil disponibles et la température extérieure, il peut 

prendre jusqu’à 1 heure ou plus pour bien chauffer l’eau. Utilisation de la douche trop tôt sera le rendement d’eau chauffée. Une douche récemment utilisés 
(qui n’a pas été vidé) prendra moins de temps qu’il aura retenu de l’eau chaude.

UTILISATION DE LA DOUCHE

ATTENTION: TEMPÉRATURE DE L’EAU DOUCHE PEUT ATTEINDRE PLUS DE 130 º F (55 º C)! NOUS VOUS CONSEILLONS D’OUVRIR LA POIGNÉE EN POSITION MOYEN ENTRE CHAUD ET FROID, PUIS 
SETTING À LA TEMPÉRATURE DÉSIRÉE.

1.	 Il suffit de lever la poignée à sa position et vous êtes prêt à profiter de votre soleil réchauffe l’eau! REMARQUE: Le robinet relié au tuyau d’arrosage doit être 
activé pour douche à courir.

2.	 Coupez l’alimentation en eau à la douche une fois terminé.

ATTENTION: SI DOUCHE A PAS ÉTÉ UTILISÉ PENDANT PLUS DE TROIS JOURS, NOUS VOUS RECOMMANDONS DE LA DOUCHE PENDANT 2 MINUTES POUR ÉLIMINER L’EAU STAGNANTE. L’EAU STAG-
NANTE DANS UN CADRE CHALEUREUX PEUT OFFRIR UN ENVIRONNEMENT CROISSANCE POUR BACTÉRIES DANGEREUSES..

HORS SAISON DÉMONTAGE
1.	 Éteignez et débranchez le tuyau de jardin. 
2.	 Ouvrir la poignée de douche et de permettre au renvoi (environ 2 minutes).
3.	 Tournez la bague de verrouillage ANTIHORAIRE à dévisser, et tirez doucement tubes douche séparée. NOTE: L’eau peut gicler. 
4.	 Déboulonner douche tube inférieur et verser le reste de l’eau hors de l’unité. 
5.	 Essuyez et pièces de douche magasin pour la saison prochaine.

DN’UTILISEZ PAS DE SEL OU D’AUTRES MÉTHODES ANTIGEL. CECI ANNULERA LA GARANTIE DU PRODUIT.

ENTRETIEN ET MAINTENANCE
Essuyez douche après utilisation.

ATTENTION: POUR VOTRE SÉCURITÉ 
NE PAS utiliser la douche solaire avec la base dans le vent fort. Le vent peut provoquer la douche pour devenir instable et se renverser te faire du mal, des enfants 
ou des biens. CECI N’EST PAS un dispositif de loisirs. Ne grimpez pas sur, le blocage de la douche solaire ou debout sur la base. Utiliser uniquement comme 
prévu. Lorsqu’il n’est pas utilisé, rangez la douche solaire dans une zone loin du jeu des enfants.

ATTENTION: INFORMATIONS IMPORTANTES DE SÉCURITÉ - GARDEZ LES PETITES PIÈCES, MATÉRIEL ET SACS EN PLASTIQUE HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.


